
Зијад Јагодић 

Питања постављена Управи за индиректно опорезивање БиХ:  

1. „Да ли је УИОБиХ у протеклом периоду евидентирао царинске и пореске 

прекршаје, односно кривична дјела с увозом и дистрибуцијом лож-уља и шта је 

по том питању конкретно учињено? 

2. Шта је учињено са предметом увоза кафе (138 шлепера, царински прелази 

Градишка и Бихаћ), а која је приликом увоза лажно декларисана као соја или 

глина?“ 

Питање постављено Влади Федерације БиХ, Влади Републике Српске и кантоналним 

владама: „Шта намјеравају учинити ентитетске и кантоналне власти у погледу 

одговарајућег уништавања млијека и млијечних производа која су инспекцијским 

контролама забрањена за промет и налазе се у складиштима произвођача у Босни и 

Херцеговини? Дакле, ријеч је о млијечним производима која садрже веће количине 

афлатоксина и нису за људску употребу.“ 

Иницијативе упућене Колегијуму Представничког дома ПСБиХ: 

1. „У складу са чланом 8. Пословника Представничког дома Парламентарне 

скупштине Босне и Херцеговине, упућујем посланичку иницијативу да 

Представнички дом Парламенатране скупштине Босне и Херцеговине обави 

јавну расправу о теми  „Босанскохерцеговачке ријеке и језера у функцији 

унапређења привреде“, те да Савјет министара Босне и Херцеговине припреми 

почетни материјал за расправу. 

2. У складу са чланом 8. Пословника Представничког дома Парламентарне 

скупштине Босне и Херцеговине, подносим посланичку иницијативу 

Представничком дому Парламентарне скупштине Босне и Херцеговине за 

одржавање јавне расправе/конференције о теми „Домовина за Дијаспору и 

Дијаспора за Домовину“, а за коју би Савјет министара Босне и Херцеговине 

припремио почетни материјал за расправу.“ 
 


